
 
Referat fra Hou Lystbådehavns generalforsamling d.22.april 2025 

 
 

Formanden Søren Nørgaard bød velkommen og foreslog Claus Bonde som dirigent for 
generalforsamlingen.  
 

1. Valg af dirigent og stemmetællere. 
Claus Bonde Mikkelsen blev valgt til dirigent der konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet. 
Der var mødt 57 stemmeberettiget andelshavere frem. 
Som stemmetællere blev valgt Jannie og Anders. 

 
2. Beretningen om selskabet i det forløbne regnskabsår. 

Beretningen kan ses i hele sin ordlyd på havnens hjemmeside under fanen 
"Information/Bestyrelsen". 
Der var et spørgsmål omkring den kommende vaskeplads på honnørkajen. 
Beretningen blev vedtaget med applaus. 

 
3. Revideret regnskab for 2024 samt budget for 2025 blev fremlagt. 

Til regnskabet var der var et spørgsmål om den dalende indtægt for ventelistegebyr. Det skyldes 
manglende interesse for optagelse på listen. 
Regnskab og budget blev vedtaget med applaus, og kan ses på havnens hjemmeside under fanen 
"Information/Bestyrelsen". 
 

4. Indkomne forslag. 
 Der var ingen indkomne forslag. 
   
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

På valg til bestyrelsen: 
Torben Hein 
Christian Rothe 
Lars Stachelhaus 
Alle ønskede genvalg og blev valgt med applaus. 
 
Valg af suppleanter.  
Følgende blev foreslået af bestyrelsen: 
Martin Vesterager 
Morten Dam Jensen 
De blev begge valgt med applaus. 
 
Martin som første suppleant og Morten som anden suppleant. 

 
6. Valg af revisor 

John Schantz blev foreslået og valgt med applaus. 
 
7. Eventuelt. 

En af de fremmødte var utilfreds med manglende svar ved henvendelse til bestyrelsen. 
 Det er selvfølgelig ikke tilfredsstillende, det blev lovet at det ikke ville gentage sig. 
 
 
Formanden afsluttede generalforsamlingen med at takke for god ro og orden. 
 
 
Ref. – Erik Pedersen    


